
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

12.03.2024 № 4 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Божко 

Бровар 

Вірченко 

Гаркуша 

Грицай 

Догадаєв 

Дронишинець 

Дубров 

Дудник 

Захарченко 

Камська 

Коваленко 

Котяй 

Крицький 

Крючкова 

Мельниченко 

Оніщенко 

Пазюк 

Самбур 

Семененко 

Степанчук 

Скорик 

Харченко 

Чорнобель  

Шурхал 

Щегельський 

А.М. 

Г.Д. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

О.І. (з першого питання) 

Л.С. 

М.Я. 

С.В. 

Н.В. 

Л.М. 

Т.В. 

М.М. 

М.В. 

С.В. 

М.В. 

О.В. 

Н.Ю. 

О.М. 

Ю.М. 

О.О. 

В.І. 

С.О. 

А.Б. 

В.В. 

О.І. (з третього питання) 

 

 Присутні:  заступник директора з економічних питань КП „Пирятинська              

 



                       лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А., економіст  

                       КП „Каштан“ Суслова А.М., директор КП „Готель „Пирятин“  

                      Бунь О.М.,   головний фахівець місцевого осередку громадської  

                      організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне товариство  

                      „Колос“ у  Пирятинській міській територіальній громаді  

                       Полтавської області Михайлик М.І. 

 

        Пазюк С.Г. запропонував розпочати засідання виконавчого комітету, 

розглянувши 20 питання порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році у 

новій редакції. 

2. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

3. Про схвалення проєкту Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо 

переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської 

федерації проти України на 2024 рік у новій редакції. 

4. Про схвалення проєкту Програми розвитку фізичної культури і спорту 

місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-

спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області на 2024 рік у новій редакції. 

5. Про схвалення проєкту Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік у 

новій редакції. 

6. Про схвалення проєкту Програми висвітлення діяльності Пирятинської 

міської ради в засобах масової інформації на 2024 рік у новій редакції. 

7. Про схвалення проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

8. Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціальної підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, 

членів їх сімей та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік у новій редакції. 

9. Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік у новій редакції. 

10. Про схвалення проєкту змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 



11. Про взяття неповнолітньої Аржанової А.С. на квартирний облік 

Олександрівського старостинського округу при виконкомі Пирятинської 

міської ради. 

12. Про взяття гр.Биха С.С. на квартирний облік при виконкомі 

Пирятинської міської ради. 

13. Про     видачу    дубліката свідоцтва про право власності на житло 

гр.Баді Н.І. 

        14. Про внесення змін до складу опікунської ради при виконавчому 

комітеті Пирятинської міської ради. 

        15. Про внесення змін до складу координаційного центру підтримки 

цивільного населення при виконавчому комітеті Пирятинської міської ради. 

        16. Про надання дозволу на переогляд судово-психіатричної експертизи 

для подання до суду клопотання про встановлення недієздатності підопічними 

Грабарівського психоневрологічного будинку-інтернату. 

        17. Про надання гр. Степанчуку О.О. матеріальної допомоги на поховання. 

        18. Про затвердження висновку про доцільність усиновлення ***та  

відповідність його інтересам дитини  

        19. Про продовження строку перебування малолітнього *** у сім’ї  

патронатного вихователя *** 

        20. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій  

та збройних конфліктів, *** 

  

        До засідання долучився Догадаєв О.І. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2024 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 136 додається). 



2. СЛУХАЛИ: 

Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми покращення благоустрою Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Суслової А.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 137 додається). 

 

        На засідання долучився Щегельський О.І. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Буня О.М., директора КП „Готель „Пирятин“, який запропонував 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми фінансової підтримки 

комунального підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного 

проживання внутрішньо переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з 

військовою агресією російської федерації проти України на 2024 рік у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        В обговоренні взяли участь Божко А.М., Пазюк Н.Ю. та Коваленко Т.В. 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора КП „Готель „Пирятин“  Буня О.М. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 138 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 



Михайлик М.І., головного фахівця місцевого осередку громадської 

організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне товариство „Колос“ у 

Пирятинській міській територіальній громаді Полтавської області, яка 

запропонувала схвалити проєкт Програми розвитку фізичної культури і спорту 

місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-

спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного фахівця місцевого осередку громадської 

організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне товариство „Колос“ у 

Пирятинській міській територіальній громаді Полтавської області  Михайлик 

М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 139 додається). 

          

5. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 

яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми 

„Опікуємося освітою“ на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

         2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 140 додається).  

 

 

 



6. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.І., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми висвітлення діяльності Пирятинської міської ради в засобах 

масової інформації на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради Мілюти О.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 141 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної 

оборони, які розташовані на території Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнову А.Ю.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 142 додається). 

 

 



8. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та соціальної 

підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх сімей 

та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у 

новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 143 додається). 

  

9. СЛУХАЛИ: 

        Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт 

Комплексної програми соціального захисту та соціального забезпечення 

населення на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. зазначив, що міська рада пішла на безпрецедентний крок, 

сьогодні міський голова разом з  депутатами збираються ухвалити рішення сесії 

про виділення 10 мільйонів гривень для виплати допомоги Захисникам. 

Підтримка Захисників та допомога родинам військовослужбовців – у пріоритеті 

діяльності міської ради.  

 Тож грошову допомогу отримають жителі громади, мобілізовані на захист 

батьківщини або які проходять військову службу за контрактом від початку 

повномасштабного російського вторгнення, в розмірі 10 тисяч гривень. А  

також військовослужбовці з числа ВПО, які зареєструвалися на Пирятинщині 

на момент мобілізації, родини загиблих захисників, військовослужбовців, котрі 

перебувають в полоні, або ж вважаються зниклими безвісти. Головною умовою 

отримання допомоги є реєстрація та проживання в громаді. На сьогодні  цифра 

мобілізованих  сягає 1000 осіб. 

В обговоренні взяли участь Семененко Ю.М., Вірченко Ю.М., Котяй М.М., 

Чорнобель А.Б. 



 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 144 додається). 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту змін до бюджету 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди 

С.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 145 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та архітектури 

міської ради, яка запропонувала взяти неповнолітню Аржанову А.С. на 

квартирний облік Олександрівського старостинського округу при виконкомі 

Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та 

архітектури міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 146 додається). 

  

12. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та архітектури 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання взяття гр.Биха С.С. на 

квартирний облік при виконкомі Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та 

архітектури міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 147 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Савченко С.М., головного спеціаліста юридичного відділу виконкому 

міської ради, який запропонував розглянути питання про видачу дубліката 

свідоцтва про право власності на житло гр.Баді Н.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста юридичного відділу виконкому 

міської ради Савченко С.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 148 додається). 

        

 

 

 



14. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала внести зміни до складу 

опікунської ради при виконавчому комітеті Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 149 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про внесення 

змін до складу координаційного центру підтримки цивільного населення при 

виконавчому комітеті Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 150 додається). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати дозвіл на переогляд судово-

психіатричної експертизи для подання до суду клопотання про встановлення 

недієздатності підопічними Грабарівського психоневрологічного будинку-

інтернату.  



 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 151 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання гр. 

Степанчуку О.О. матеріальної допомоги на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 152 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про затвердження висновку про доцільність 

усиновлення *** та  відповідність його інтересам дитини. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради  

Грицай І.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 153 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про продовження строку перебування 

малолітнього *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради  

Грицай І.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 154 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій  

та збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради  

Грицай І.І.  узяти до відома. 



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 155 додається). 

 

 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


